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Питање постављено Савјету министара Босне и Херцеговине, Влади Федерације Босне 

и Херцеговине, Влади Републике Српске, Државној регулаторној комисији за 

електричну енергију, Регулаторној комисији за енергију у Федерацији Босне и 

Херцеговине и Регулаторној комисији за енергетику Републике Српске – ''Ко је и на 

основу којег законског овлашћења одобрио јавним електропривредним предузећима у 

БиХ (ЕПБиХ, ЕПРС) да уводе парафискалне намете самосталним предузетницима 

(услужним и производним занатским радњама), малим предузећима, јавним установама 

и сличним потрошачима електричне енергије увођењем енормно високе цијене за тзв. 

индустријску струју, која је скоро двоструко виша од цијене електричне енергије за 

широку потрошњу?“ 
 


